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Božji dolazak

Lk. 19,5 (19, 1-10)
 
„...danas mi valja biti u tvojoj kući“!
 
Tako počinje u stvari pravi božić. Sasvim 
iznenada-danas kao nekada u Betlehemu. 
Posjeta nije uvjek ugodna i dobrodošla. Ovi-
si o posjeti, šta nam ona donosi ili šta ona 
želi od nas.
 
Božić je dan, kada Bog dolazi u naš život, u 
naš dom. Kada očekujemo posjetu, ondau-
redjujemo naš stan. U ovo doba ukrašujemo 
jelku, brinemo se o dobroj hrani, ukrašujemo 
stolove i.t.d. Bitno nam je, da se gost dobro 
osjeća. U ovoj priči se govori kako je Zahej 
primio Isusa u svoj dom.
On je htio da vidi Isusa a bio je maloga rasta, 
pa se pope na dud, da mu ništa ne izmakne. 
A Isus stane ispod drveta, pogleda gore i 
vikne:“Zaheju, sidji brzo, jer mi danas valja 
biti u tvom domu.“
Božić je vrijeme, kada nam Bog govori 
poimenično :
“Danas mi valja biti u tvom domu!“ 

Božić je vrijeme darivanja. Najveći daroda-
vac je sam Bog, jer nam je najdragocjenije 
dao - svog Sina Isusa Krista, da ni jedan, 
koji ga vjeruje ne pogine, nego da ima život 
vječni. Vjeruješ li to?
 

   J. Varga

Osvrt na duhovsku konferenciju 2012 
god.u Friolzheimu

 
Od 25. do 28. maja 2012. – na Duhove - je 
ponovo održana duhovska konferencija na 
temu: Radujte se uvek u Gospodu – Fil. 4,4
Već više od 40 godina se mi, vjernici iz 
bivše Jugoslavije redovno sastajemo na ovoj 
konferenciji, gde dolazimo iz bližih i daljih 
mesta Nemačke, ali dolaze i vjernici iz Aus-
trije, Švajcarske kako bismo zajedno proveli 
vreme u sećanju na silazak Svetog Duha.
πSvake godine pozovemo kao gosta 
predavača drugog propovednika. Ove go-
dine smo pozvali brata Nenada Kovačevića, 
propovednika iz Mačkovca da sa nama po-
deli istine o drugom duhovnom rodu - o 
radosti. Biblija nam na mnogo mesta govori 
o radosti i poziva nas da se radujemo u Gos-
podu. Ali, da li se stvarno radujemo? Da li i 
mi pripadamo namrgođenim, mrzovoljnim i 
zabrinutim ljudima?
Pretpostavljam, kada bismo pitali ljude oko 
nas da li se uvek raduju, da bi odgovor gla-
sio: ne. Kako može čovek da se stalno raduje 
kada se plaši, kada ostane bez posla , kada 
ostane bez sredstava za izdržavanje svoje po-
rodice , kada se plaši mnogih bolesti, kada se 
boji da će ostati sam?
Ali mi – verni ljudi verujemo živom i sve-
tom Bogu, koji nas ohrabruje da je u svakom 
trenutku, u svim životnim situacijama sa 
nama, da se ne moramo plašiti jer On drži 
sve u svojoj ruci i to je dovoljan razlog da se 
uvek radujemo, jer Gospod Isus je izvor naše 
radosti. Da li se to vidi na nama? Da li uvek 
možemo da se radujemo?
U tri predavanja nam je brat Kovačević 
objašnjavao i ohrabrivao nas oko 130 pri-
sutnih da je moguće da se uvek radujemo u 
Gospodu. Radost je drugi rod S. Duha i ako 
smo ukorenjeni i nakalemljeni na ispravnom 
korenu- na Gospodu Isusu, onda će se i ovaj 
plod Duha videti u nama.
Dragi čitaoci okružnice! Kako je to u našem 
životu? Da li ljudi sa kojima živimo, radi-
mo, koje srećemo, vide da se uvek raduje-
mo u Gospodu? Često nemamo priliku da 
kažemo o izvoru radosti, o Gospodu Isusu, 
ali ako ljudi oko nas vide da smo smireni, da 
u svemu verujemo Bogu, da u svom životu 
odražavamo lik svog Učitelja – Isusa Hrista, 

sigurno će to biti dobro svedočanstvo koje će 
ih potaći da se pitaju koji je izvor naše rados-
ti. Osim tri predavanja, bilo je tu još raznih 
pesama pevačkih grupa koji su nas ohrabri-
vali da se radujemo. I tako, kroz proučavanje 
Biblije, kroz pesme, recitacije, kroz divno 
zajedništvo sa mnogim vernicima, od kojih 
su neki došli prvi put, iz raznih denominaci-
ja, ponovo sam zahvaljivao Bogu i shvatio da 
smo pod krstom Golgote svi jednaki, jer nas 
- pomilovane grešnike spaja Njegova ljubav i 
prolivena krv na Golgoti.
Radosno smo pevali: „Veži nas zajedno Bože 
ljubavlju svojom“.
Ako je neko zainteresovan da čuje predavan-
ja i ceo tok ove konferencije, a ima kompju-
ter, može da otvori sledeću stranicu ( www.
konferencija.org )

                    Ondrej Chlpka

Informacija od Odbora

Nakon ljetne pauze Odbor se sastao redov-
no u Wetzlar-u u zgradi ERF-a gdje su nas 
ugostili brat Ondrej i brat Branko.
Razgovarali smo o protekloj Konferenciji i 
o vašim zapažanjima i primjedbama koje ste 
zapisali u knjigu utisaka. Naravno želimo da 
DK 2013 bude još bolja nego ovogodišnja, 
ali tu smo u mnogim stvarima i ovisni o 
vašoj suradnji. 
Također smo razgovarali o mogućim kandi-
datima za DK 2013. U međuvremenu smo 
već stupili u kontakt sa jedim bratom, koji 
nam je već dao do znanja, da bi rado sudje-
lovao na sljedećoj konferenciji. Uskoro više 
o svemu tome.

Odbor želi svima blagoslovljene Božićne 
blagdane i sretnu Novu godinu 2013.

              Samuel Marcius

Za sledeću Duhovsku Konferen-
ciju koja će biti od 17. do 20. maja 
2013 pozvali smo brata Nathanaela 
Špičaka iz Hrvatske. Trenutno služi 
kao pastor u baptističkoj crkvi u 
Koprivnici. Tema Duhovske Konfe-
rencije za 2013 god.  objavićemo u 
sledećoj Okružnici koja će izaći za 
uskrsne praznike.
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In Memorium

Elio Bučić *28.01.1936 -17.04.2012

 
Nakon dugogodišnje bolesti koja je polako 
ali neminovno i sigurno stezala i iscrpila do 
kraja njegovo telo, brat Elio se preselio kod 
svog Gospoda, kojem je revno i predano 
služio, sve dokle ga bolest nije sprečila.
Elio je bio jedan od pionira koji su započeli 
misijski rad među „Gastarbeiterima“. Pošto 
je govorio Talijanski , Španjolski a pomalo i 
Portugalski jezik, misionirao je i međju nji-
ma. Bio je suorganizator španjolske grupe u 
crkvi u Duisburgu i isto tako i jugoslovens-
ke grupe.
Dugo godina je bio u staračkom domu, jer 
mu je bila potrebna stalna nega. Supruga 
Marija se požrtvovano brinula za njega sve 
dok nije Gospod pozvao 14.08.2011 godine 
k sebi.
 
Sinu Teofilu sa porodicom , Denisu, kao 
i ostaloj rodbini izražavamo naše iskreno 
saučešće.
 

Tihomir Bučić *19.03.1968 - 25.05.2012

 

Mi učesnici ovogodišnje konferencije, bili 
smo iznenađeni žalosnom viješću da je 
našbrat Tihomir umro u petak,25.05.2012 
godine uoči konferencije, u Duisburgu.
Brat Tihomir je bio redovan na ovim našim 
konferencijama jer je volio zajedništvo 
kod Božje riječi. Učestvovao je rado i u 
muzičkom programu. U svojoj domaćoj 

crkvi bio je prijatan, skroman,i pouzdan 
suradnik u radu sa djecom,u grupi odraslih-
mladih,angažovao se na pretstavljanju crkve 
u internetu i drugo. Njegovo mjesto među 
nama ostaje prazno,dok se on raduje tamo 
u prisutnosti svog nebeskog Oca. Naša je 
želja kao što smo bili posle u zajedništvu te 
se spominjali na njegov rad . Zajedno smo 
pjevali pjesmu: „Srešćemo se jednog dana 
u domovini gore“ ... da se sigurno jednog 
dana sretnemo kod gospoda sa svima 
našima koji su već kod njega!
Naše saučešće izražavamo braći, Teofilu sa 
porodicom, Denisu, kao i ostaloj rodbini. 
U vremenu od samo 9 mjeseci izgubili su 
tri drage osobe - majku, oca i brata. Gospod 
neka vas utješi!

 Macko Mihal

Obaveštenje....

11.11.2013 u 23.56 sati sam postala baka,.
Moja unučica se se zove 
Hanna Eleonora,: 3660 ,52 cm...
Moja djeca,  Sarah i Philipp su zahvalni 
Gospodu za njegovo vodstvo  i brigu za 
vreme trudnoće kao i poroda.
Sve je prošlo dobro,hvala Gospodu za njeg-
ovu dobrotu, brigu i ljubav.
 

Sretna baka: Maria Klemm

Go4Jesus
 
„Pođite dakle i učinite mojim učenicima 
sve narode...“ Mt. 28,19a
 
U Septembru ove godine je brat Uwe Mül-
ler iz Splita, započeo evangelizacijski rad na 
Balkanu, pod nazivom Go4Jesus.
Cilj akcije je širenje evanđelja na Balka-
nu, gdje je religija čvrsto utemeljena, ali 
nažalost ne i živa vjera u živoga Boga.
Evangelizacija se održavala od 15.09.2012 
do 29.09.2012, s tim da prva četiri dana bila 
odvojena za duhovnu pripremu,
a zatim su timovi započeli evanglizacijsku 
misiju na prostoru balkana.
Ove godine je to bilo u Tirani, Nišu, Dub-
rovniku, Sarajevu, Splitu, Zagrebu, Rijeki, 
Medulinu, Puli i romskom naselju u blizini 

Čakovca. Uz to su pojedinci otputovali 
također u Bitolu (Makedonija) i u Umag 
kako bi ohrabrili lokalne crkve na tim 
prostorima. U suradnji sa lokalnim crkvama 
je dijeljena kršćanska literatura, pozivnice 
na različite seminare i evangelizacijske 
sastanke. Također su se održavale različite 
ulične evangelizacije, gdje je bila prilika za 
osobne razgovore.
 
Žetva je velika, a poslanika je malo. U 
tom smislu bi nam bila velika radost kad 
bi se druge godine još više dobrovoljaca 
odazvali. Svaki pojedinac je važan. Pogoto-
vo je potreba za što više osoba koji govore 
srpsko-hrvatski, makedonski, albanski, 
slovenski. Možemo stvarno preporučiti ovu 
evangelizacijsku akciju.
Jer ne samo što znamo da radimo pravu 
stvar, tj. ono na što je Bog svakog od nas 
pozvao, već što više i sami profitiramo u 
izobilju blagoslova tokom i nakon tog vre-
mena, promjenom koju Duh čini u nama.
Zahvalni smo da je Bog stavio na srce bratu 
Uwi Mülleru narode balkana, i za svakoga 
koji je nevidljivo, molitvom, bio uključen 
u akciju.
 
Antonija Ivanović i Andreja Blaguš
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